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Generalforsamlingen blev indledt med at mindes Hans Christian Jensen (HC), som døde den 
17. december 2020. HC blev 65 år. 
Æret være hans minde. 
 
Jubilæer og runde fødselsdage blev markeret. 
 
Følgende havde jubilæum  i 2020: 
 
• Bent Nitz 50 år 
• Arne Holm Larsen 40 år 
• Carl Dinsen 25 år 
• Toni Brian Lynge 25 år 
• Axel Enghave 25 år 
• Claus Jepsen 25 år 
• Hans Jørgen Nissen 10 år 
• Bjarke Oksen 10 år 
• Tobias Krohn Jensen 10 år 

 
 
Følgende kunne fejre rund fødselsdag i 2020: 
 
• Holger Rasmussen 80 år 
• Helge Petersen 70 år 
• Bent Nitz 70 år 
• Jan Taxa Nielsen 60 år 
• Torben Smoller Fuhlendorff 60 år 
• Jens F. Biel 50 år 

 
 

Dagsorden:  
  
1. Valg af dirigent.  

Jørgen Lauritzen blev valgt. 
 
 
2. Beretninger. 

a. Bestyrelsens beretning – Ligger tilgængelig på hjemmesiden. Se linket i opslaget. 
 

b. Dommerudvalgets beretning – Ligger tilgængelig på hjemmesiden. Se linket i opslaget. 
  
  
3. Økonomi. 

a. Fremlæggelse af regnskab 
 

Regnskabet blev delt rundt. Bent gennemgik regnskabet. 
Antallet af medlemmer ligger stabilt på 120-125. 
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Jan Nielsen spurgte hvorfor kampafgiften var halveret i forhold til 2019.  
Svar: Antallet af kamp var på grund af COVID-19 meget lavere i 2020 end i 2019. 
 
Regnskabet blev godkendt. 

 
 
b. Budget 

 
Bent gennemgik budgettet.  
Kontingentet bliver uændret kr. 200,- per år. 
Jan Nielsen opfordrede til at afsætte flere penge til de unge dommere. Han nævnte 
desuden, at hjemmesiden, efter hans mening er billig. 

 
 
Efter gennemgang af regnskab og budget omtalte Bent en statistik vedr. antal dømte 
kampe fordelt på aldersgrupper. Statistikken kan ses neden for.  

 

KAMP STATISTIK 2020 

OPDELING 
ALDER 

ANTAL 
AKTIVE 

DOMMERE 
ANTAL 
KAMPE 

KAMPE I 
GENNEMSNIT 

% AF ALLE 
AKTIVE 

DOMMERE 

% AF 
ALLE 

KAMPE 
2020 

<20 8 119 15 7,5 4,8 

20 - 29 14 252 18 13,1 10,2 

30 - 39 17 344 20 15,9 13,9 

40 - 49 17 458 27 15,9 18,5 

50 - 59 17 404 24 15,9 16,4 

60 - 69 25 741 30 23,4 30,0 

70 - 89 9 152 17 8,4 6,2 

  107 2.470   100,0 100,0 

 
 
 
5. Indkomne forslag 
 

Der var ingen indkomne forslag. 
 
  
6. Valg af bestyrelse. 

a. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. På valg: 
Bjarne Hansen – ønskede ikke genvalg. 
Jens Biel – ønskede genvalg. 
 
Toni Brian Lynge blev valgt i stedet for Bjarne Hansen. 
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Jens Biel blev genvalgt. 
 
b. Valg af 1 bestyrelsessuppleant for 1 år. På valg: Lars Toldbod 

Lars Toldbod blev genvalgt. 
 
 
7. Revisorvalg. 

a. Valg af 1 revisor for 2 år. På valg: Knud Erik Nyby – ønskede ikke genvalg. 
Jens Jørgen Jensen blev valgt 

 
b. Valg af revisorsuppleant for 1 år. På valg: Jens Jørgen Jensen 

Bjarne Hansen blev valgt. 
 
   
8. Eventuelt. 
Der blev spurgt ind til at få taget billeder af medlemmerne til hjemmesiden. 
Jens Biel foreslog, at der tages billeder på i forbindelse med næste generalforsamling. 
 
Martin Ellegaard bekræftede, at de unge dommere får al den hjælp, de har brug for. 
 
Der blev spurgt ind til køb af Dommertøj. Det kan stadig købes via Sport Scandinavia 
(ShopEasey). Der er link på dommerklubbens hjemmeside. 
 
John Møller Pedersen. 
Takkede for invitationen til generalforsamlingen. Han ønskede tillykke til jubilarer og fødselarer 
samt de genvalgte og nyvalgte til bestyrelsen m.v. 
 
Det har været et hårdt år i fodboldklubberne – svært at lave arrangementer, hvor man har 
kunnet tjene penge. Det har ikke været så hårdt for selve fodbolden som for andre 
idrætsgrene. Dette skyldes, at udendørs fodbold har været mindre ramt end indendørs 
idrætsgrene. 
John udtrykte tilfredshed med, at Voldssagen fra Egernsund havde kastet nyt lys på 
dommernes forhold. 
Stort tillykke til Martin Ellegaards med Årets unge dommer. 
Dommerområde 4. Udvalget ”ligger stille” indtil videre. Det samme er tilfældet med 
dommerudviklergruppen. 
 
 
Efter dette indlæg var generalforsamlingen slut. Dirigenten takkede for god ro og orden. 
 
Formanden takkede Bjarne Hansen for samarbejdet i bestyrelse, og han sluttede af med at 
takke Jørgen Lauritzen for at have udfyldt rollen som dirigent på bedste vis. 
 


